
 

Ηράκλειο, 15 Ιανουαρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Θέμα: Εκκρεμείς συντάξεις στην Ανατολική Κρήτη  

 

Εν συνεχεία της ερώτησης με Α.Π. 8690/31.7.2020, όπου αναφέρθηκε το τεράστιο 

πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι συνταξιούχοι του Ηρακλείου εξαιτίας της 

πολύχρονης καθυστέρησης της απονομής των συντάξεων. 

Σε δημοσίευμα της εφημερίδας Ανατολής στις 12-1-2021, αναφέρεται ότι χωρίς λύση 

παραμένει το μεγάλο πρόβλημα της καθυστέρησης συνταξιοδότησης των Λασιθιωτών 

που είναι ασφαλισμένοι στο ΙΚΑ. Το πρόβλημα αυτό είναι μεγαλύτερο αφού είναι 

αναγκασμένοι να πηγαίνουν στο Ηράκλειο για να βρουν λύση και να λάβουν τη 

σύνταξη τους. 

Επίσης στο ίδιο άρθρο αναφέρεται ότι σε περιπτώσεις που ο ασφαλισμένος έχει πάνω 

από ένα ταμείο η κατάσταση είναι χειρότερη.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

-Τι θα γίνει με τις παλαιές χιλιάδες  συντάξεις που εκκρεμούν;  

-Θα δώσει η κυβέρνηση, άμεσα, το σαφές χρονοδιάγραμμα για αυτές τις υποθέσεις;  

  

Ο ερωτών βουλευτής 

 Γεώργιος Λογιάδης 
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